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Afwezig met afmelding: Ine 

1- Opening : Er wordt afgesproken om deze bijenkomst alleen de hoofdpunten te bespreken.  Ravian 

bedankt iedereen voor de leuke attentie van afgelopen Kerstmis. 

2-SOP : Er worden wat punten uit het SOP besproken en door Ravian toegelicht. Er wordt gevraagd  

hoe we dit plan op schoolniveau kunnen uitvoeren in combinatie met schoolplan. Ook wordt de 

vraag gesteld of we het plan de komende jaren kunnen uitvoeren ivm Corona. De oudergeleding is 

ook benieuwd naar de eindadviezen van de schoolverlaters ivm eventuele leerachterstanden. 

Gekoppeld hieraan wordt gevraagd hoe het met de brugklassers is. Wij, als school, krijgen hier een 

terugkoppeling van het VO. Ravian gaat hierover info vragen. De MR geeft instemming over het SOP. 

3- Ouderbijdrage:  Er wordt gesproken over de besteding van de ouderbijdrage van vorig schooljaar. 

Is hier al een overzicht van?  Ravian vertelt dat dit nog niet echt is uitgewerkt. Redelijk wat ouders 

hebben de ouderbijdrage nog niet betaald en de school heeft toch onkosten gemaakt. Misschien is 

het handig om de ouders te informeren over de actuele stand van zaken. Een heldere, open 

communicatie is wel belangrijk. Ravian maakt een opzet van deze info en zal deze eerst delen met de 

leden van de MR . Vervolgens wordt deze brief naar de ouders gestuurd. 

4- Evaluatie Jaarplan: De jaarplanner is een prima handvat om gedurende het schooljaar te 

hanteren. Het werkt fijn en overzichtelijk. 

5-Kindcentrum: Op dit moment is er weinig voortgang . Dit komt voornamelijk door het feit dat 

Corona veel heeft stilgelegd. We moeten wel als centrum kijken hoe we er goed voor kunnen zorgen 

dat er voldoende kinderen blijven instromen in onze onderbouw. Ravian zegt dat dit op dit moment 

nog steeds aardig verloopt. 

6- Rondvraag: Iris geeft de school een geweldig compliment over de manier hoe ze in deze rare, 

onwerkelijke tijd onderwijs biedt aan onze leerlingen. Er is prima gecommuniceerd wat de kinderen 

thuis moeten doen. Er zijn meer dan voldoende contactmomenten met de kinderen.                             

Ravian vertelt dat de begroting in de afrondende fase is.  Misschien zit er wel een uitbreiding in wat 

beterf de formatie. Tevens meldt hij dat Juf Maaike besloten heeft om de school te verlaten per 1-2-

2021. 

7- Afsluiting: De voorzitter sluit de vergadering en wenst iedereen een goede gezondheid met de 

woorden HAW PIN!  

 


